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Sayın Lotus Sitesi Sakinleri, 

 

Bir süre önce Site bahçemize 2 adet Piknik Masası aldık. Ek olarak 2 adet daha alınmasını 

planladık. Sitemezin genel formatına uygun olması bakımından bu masaları İzmir’deki bir 

üreticiden temin edebildik. 

 

 
 

Temin sürecinde bir Sakinimiz, bu kararımızı bir kez daha gözden geçirmemizi, çünkü Site 

sakinlerimizin bu masalarda çekirdek çitleyebileceklerini, kabuklarını yere atabileceklerini ve bin bir 

zahmet ile şu anki haline getirdiğimiz bahçemizin çimlerinden bu çekirdek kabuklarını tek tek 

toplamak durumunda kalabileceğimizi söylerek şahsen bizleri (Site Yönetim Kurulu üyelerini) uyardı. 

Açıkcası biz böyle bir durumun olabileceğine pek ihtimal vermeyerek Piknik Masalarını temin ettik. 
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Sonuç  yukarıdaki fotolarda görüldüğü gibi oldu  

Mecburen çekirdek kabuklarını tek tek topladık  

 

Benzer bir durum sigara izmaritleri için de geçerli. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Daha önce birkaç kez uyarı yapılmasına rağmen ne yazık ki bu durum da değişmedi.  

Sigara izmaritleri balkonlardan aşağı atılıyor ! 

Bu güne kadar kimlerin sigara izmaritlerini yere attığını teşhis etmek için  bir çaba sarf etmedik.  
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Sigara İzmaritleri olan ve olmayan Bloklar; 

Blok Süs Havuzu tarafı Araç geçiş tarafı 

A1 Var Var 

A2 Var Yok 

A3 Yok Yok 

A4 Var Var 

A5 Var Var 

B1 Yok Var 

B2 Var Var 

B3 Var (çok) Yok 

B4 Yok Var 

B5 Var Var 

 

Amacımız nezih Sitemizi olabildiğince güzel, temiz ve iyi komşuluk ilişkileri içinde yaşanır bir yerleşke 

olarak idame ettirmektir. 

 

Siz Sayın Site Sakinlerimizi kabuklu yemişlerin kabuklarını ve diğer çöplerini (içecek kapakları, cips 

paketleri vb.) yere atmamaları, resim becerilerini Piknik Masaları üzerinde icra etmemeleri 

konusunda uyarmak istiyoruz ! 

 

Sigara kullanan Site Sakinlerimizi ise son bir kez daha sigara izmaritlerini balkonlardan aşağı 

atmamaları konusunda uyarıyoruz. Bu konu bir çok kez gündeme geldiğinden, bu konuda gereken 

hassasiyetin gösterileceğinden eminiz.  

 

Konuya göstereceğiniz hassasiyet ve samimi destek için şimdiden teşekkür ederiz. 

 

Saygılarımızla. 

 

 

Lotus Sites Yönetim Kurulu 
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